
 

 

             

Z Á P I S 
z 3. jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu konaného dne 18.01.2023         

 ---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Dne 18.01.2023 se uskutečnilo jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: salónek primátorky - 5. patro Magistrátu města Karlovy Vary,  

 Moskevská 21, 361 20 Karlovy Vary 

 

Doba jednání: zahájení   15:05 hodin  

 zakončení  16:55 hodin 

 

Přítomni: Romana Mrvová, Zdeňka Batíková, Daniela Bílá, Dott. Mag. Radka 

Murasová, RNDr. Jiří Neumann a Tomáš Nesrsta 

 

Omluveni: MUDr. Miloš Starý  

 

Hosté: Josef Dlohoš, ředitel o.p.s. INFOCENTRUM MĚSTA Karlovy Vary 

Ivana Borovcová, ředitelka p.o. Správa přírodních léčivých zdrojů a 

kolonád 

 Ing. Klára Nýdlová, předsedkyně Sdružení léčebných lázní v KV 

 Jan Kronika, předseda krajské sekce Asociace hotelů a restaurací 

PhDr. Nora Dolanská, MBA, poradce pro oblast všech činností, které 

dopadají na město s ohledem na zápis do UNESCO  

Ing. Petr Bursík, radní s kompetencí zabezpečit úkoly v samostatné 

působnosti města, mimo jiné v rámci příspěvkové organizace Správa 

přírodních léčivých zdrojů a kolonád 

Bc. Věra Simeth, projektová manažerka (Institut lázeňství a balneologie 

v. v. i.) 

 

Program jednání:  

 

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu z minulého jednání Komise LCR  

3. Informace k prezentaci města v rámci UNESCO - PhDr. Nora Dolanská, MBA  

4. Dotace 2023 – prezentace žadatele (Institut lázeňství a balneologie v. v. i.) 

5. Správa přírodních léčivých zdrojů a kolonád, p.o. - aktuální informace - Ivana            

Borovcová  

6. Ing. Petr Bursík - nutné opravy distribuční sítě pramenů  

7. Dotace 2023 - schvalování žádostí 

8. Různé 
 

 

Jednání zahájila předsedkyně komise Romana Mrvová.  

 



 

 

 

 

 

1. Schválení programu jednání 

Navržený program jednání komise byl se změnami schválen. 

 

pro: 6  proti: 0  zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

2. Schválení zápisu z minulého jednání Komise LCR 

Zápis z 2. jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu ze dne 21.12.2022 byl schválen 

v navrženém znění.  

 

pro: 6  proti: 0  zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

3. Informace k prezentaci města v rámci UNESCO - PhDr. Nora Dolanská, MBA  

Paní doktorka informovala členy komise o aktuálním prezentování města po vstupu do 

UNESCA. Uvedla, že přestože je pro prezentaci vynakládáno veliké úsilí, musí neustále čelit 

několika problémům: 

 Stále není schváleno oficiální logo Great Spa Towns of Europe 

 Města zařazená do tohoto uskupení by měli mít jednotnou prezentaci a tudíž není 

výhodné připravovat si kampaně samostatně.  

Přesto všechno několik pracovních skupin zatím vytváří mimo jiné i mezinárodní projekty. 

Členové komise se shodli, že by se měl touto tématikou zabývat především Karlovarský kraj. 

Jelikož se nejedná pouze o město Karlovy Vary a je cílem prezentovat všechna lázeňská města 

kraje  zařazená do UNESCO společně. 

 

Pozitivním přínosem je nová generální tajemnice asociace Great Spa Towns of Europe, Chiara 

Ronchini. Tři západočeská města, která mají každé svého site manažera pro administraci i pro 

konkrétní společné projekty, budou s novou generální tajemnicí úzce spolupracovat a  zapojí se 

do další etapy společné propagace. Už nyní se společně představují na nejrůznějších akcích, 

např. v  listopadu se společným stánkem a  informačním pultem na WTM - největším veletrhu 

cestovního ruchu v Evropě, nebo na předvánočních akcích v Německu (Berlín, Drážďany, 

Lipsko). Pro rok 2023 se počítá s  výměnnými akcemi mezi jednotlivými členy organizace 

(Vichy, SPA, City of Bath). 

 

Usnesení: Komise doporučuje radě města opětovně projednat téma odstraněných cedulí 

UNESCO u vjezdů do města Karlovy Vary, které nařídila v minulém roce policie. 

 

pro: 6  proti: 0  zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Na příští jednání si komise pozve kompetentní osobu, aby celou situaci objasnila, protože je 

škoda nevyužít míst u vjezdů do města k informování hostů o vstupu do UNESCO. Komise 

byla též informována, že například u vjezdu do Františkových lázní tato informace je.  

 



 

 

 

4. Dotace 2023 – prezentace žadatele  

Bc. Věra Simeth, projektová manažerka z Institutu lázeňství a balneologie v. v. i., představila 

projekt „Konference na téma „Moderní technologie v lázeňství“. 

 

5. Správa přírodních léčivých zdrojů a kolonád, p.o.  
Ředitelka společnosti Ivana Borovcová informovala o aktuálně probíhajících průběžných 

opravách na kolonádách.   

 

6. Ing. Petr Bursík  
Informoval členy komise, jak je nutné věnovat se tématu opravy distribuční sítě pramenů. 

Uvedl, že termín do kdy je potřeba opravy dokončit je v horizontu 5 - 7 let. Přičemž jen na 

páteřní sít jsou předpokládané náklady cca 200 – 250 mil. Kč. Je potřeba získat finance a to 

především formou dotací. Vše je zatím v jednání, ale termín je neodkladný. 

 

7. Dotace 2023 - schvalování žádostí  

Komise na dnešním jednání dohodla na schvalování první části dotací (3 subjekty). 

Subjekt:   TJ KSNP Sedlec z.s. 

Účel - název projektu: Eilat - dorost 2023 

Stručný popis žádosti: Družba s partnerským městem Eilat (fotbal - mládežníci 15-16 

let) Sehrání fotbalových zápasů mládeže s týmy Eilatu. 

Požadavek na zálohu: 50% 

Požadavek:   50 000,00 Kč 

 

Usnesení:    Komise doporučuje radě města schválit dotaci ve výši  

30 000,00 Kč s 50% zálohou. 

 

pro: 6  proti: 0  zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

Subjekt:   Institut lázeňství a balneologie, v. v. i. 

Účel - název projektu: Konference na téma "Moderní technologie v lázeňství" 

Stručný popis žádosti: Osvětová činnost v oblasti lázeňství a balneologie v souvislosti s 

možností využití moderních technologií. 

Požadavek na zálohu: ne 

Požadavek:   50 000,00 Kč 

 

Usnesení:    Komise doporučuje radě města schválit dotaci ve výši  

50 000,00 Kč. 

 

pro: 6  proti: 0  zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Subjekt:   Ing. Luboš Václavík 

Účel - název projektu: Propagace města Karlových Varů na čokoládovém zboží 

Stručný popis žádosti: Financování grafických prací a na nákup fotografií města 

z fotobank 

 



 

 

Požadavek na zálohu: ne 

Požadavek:   35 000,00 Kč 

 

Usnesení:  Komise nedoporučuje radě města schválit dotaci v požadované 

výši, jelikož propagaci města touto formou zastává infocentrum 

města. 

 

pro: 6  proti: 0  zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

8. Různé 
Jan Kronika 

Informoval členy komise o projektu e-Turista, který má za cíl snížení administrativní zátěže 

podnikatelům, přinese data o turistech a usnadní výběr místních poplatků. 

Chystaný projekt bude financován z Národního plánu obnovy, přičemž funkční systém 

s napojením na ubytovatele by měl být dokončen do konce roku 2025. Úvodní fáze projektu 

zahrnuje především odborné diskuze napříč dotčenými resorty, s podnikateli v turismu a 

v neposlední řadě se samotnými obcemi. 

 

V rámci přípravy dojde k vytvoření legislativního prostředí a systému pro registraci hostů 

ubytovacích zařízení v celém Česku, který bude v reálném čase generovat informace o 

počtech a složení domácích i zahraničních turistů, a zároveň poslouží jako rozhraní pro platbu 

místních poplatků z pobytu a odesílání povinných hlášení cizinecké policii. 

 

Ostatní diskuze 

Veřejné toalety ve městě 

 

Usnesení: Komise doporučuje radě města zabývat se opětovně řešením situace, kdy ve 

městě je nedostatek veřejných toalet.   

  

pro: 6  proti: 0  zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Příští jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu se bude konat ve středu 22.02.2023 od 

15:00 hodin v zasedací místnosti v 5. patře, případně v salónku paní primátorky. 

 

 

 

 

        Romana  M r v o v á    

předsedkyně Komise lázeňství a cestovního ruchu 

 

 

 

 

 

Dne:  18.01.2023 

Zapsala: Kamila Vaňkátová       


